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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Ons is te horen gekomen dat de fietspad oversteekplaats van uit de richting Westrand naar de Stok

en Rosada, met name in het weekend soms hectische toestanden oplevert.

Met name in het weekend kan het zeer onovezichtelijk zijn met oversteken door snelheden van

automobilisten.

De fractie Burgerbelangen heeft hierover de volgende vragen;

1. Kunnen er verkeersregelaars in het weekend ingezet worden om automobilisten te attenderen

dat er een doorgaan van een fietspad oversteek is?

2. Bent u met deze situatie bekend?

3. Wordt er gewerkt aan een oplossing voor de korte termijn? Zo ia, welke? Zo nee, waarom niet?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Kunnen er verkeersregelaars in het weekend ingezet worden om automobilisten te attenderen dat
er een doorgaan van een fietspad oversteek is?

Het betreffende kruispunt is voorzien van verkeerslichten en met McArthur Glen DesignerOutlet
(Rosada) is afgesproken dat zij bij zeer extreme drukte verkeersregelaars inzetten. Daarom is het
voor ons niet duidelijk wat hier precies bedoeld wordt. Wij komen graag in contact met de melders om
goed vast te kunnen stellen waardoor het gevoel van onveiligheid veroorzaakt wordt.

2. Bent u met deze situatie bekend?

Wij zijn niet bekend met deze melding.

3. Wordt er gewerkt aan een oplossing voor de korte termijn? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet?

Wij willen in overleg met de melders eerst graag vaststellen wat exact het probleem is zodat
veruolgens gekeken kan worden of en zo ja welke maatregelen mogelijk zijn.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosend

De secretaris, De


